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Vanligt kranvatten på nämndens möten 

 

Vid stadsdelsnämndens sammanträden serveras ledamöterna något att äta och 

dricka, normalt en smörgås och kolsyrat vatten.  

Vatten på flaska har kommit att symbolisera en livsstil som inte är uthållig. Att 

frakta vatten med lastbil över världen när det redan finns tillgängligt 

dricksvatten framdraget, är inte försvarbart ur miljösynpunkt. För oss som 

kommunal nämnd kan det dessutom ligga en poäng i att nyttja kommunens 

eget utmärkta vatten. Slutligen bör kostnaden för att fylla några tillbringare 

med kranvatten inför varje nämndmöte innebära besparingar jämfört med 

nuvarande hantering. 

Med förhoppning om en snabb och positiv beredning. 

 

 


